

Title (en)

Casing with at least one contact spring chamber each receiving a contact spring.

Title (de)

Gehäuse mit mindestens einer Kontaktfederkammer zur Aufnahme je einer Kontaktfeder.

Title (fr)

Boîtier avec au moins une chambre de contact à ressort recevant chacune un ressort de contact.

Publication

EP 0235620 A2 19870909 (DE)

Application

EP 87101769 A 19870209

Priority

- DE 8605183 U 19860226
- DE 8607440 U 19860318

Abstract (en)

To compensate for tolerances, the contact spring chamber (11) has a first element, especially a slot-shaped element (111), on its side facing the insertion opening (15), which permits movement of the contact spring (2) in the insertion and extraction direction of a contact pin, and, on its side averted from the insertion opening (15), it has a second, particularly tongue-shaped element (112), sprung against the insertion direction. <IMAGE>

Abstract (de)

Zum Ausgleich von Toleranzen weist die Kontaktfederkammer (11) an ihrer der Einstecköffnung (15) zugewandten Seite ein die Bewegung der Kontaktfeder (2) in Ein- und Aussteckrichtung eines Kontaktstiftes erlaubendes erstes Element, insbesondere schlitzförmige Element (111) auf, und an ihrer der Einstecköffnung (15) abgewandten Seite weist sie ein gegen die Einsteckrichtung federndes zweites, insbesondere zungenförmiges Element (112) auf.

IPC 1-7

H01R 23/72; **H01R 13/11**

IPC 8 full level

H01R 12/71 (2011.01); **H01R 13/11** (2006.01); **H01R 13/422** (2006.01); **H01R 13/50** (2006.01)

CPC (source: EP)

H01R 12/727 (2013.01); **H01R 13/422** (2013.01); **H01R 13/50** (2013.01); **H01R 13/501** (2013.01)

Cited by

DE29606347U1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0235620 A2 19870909; **EP 0235620 A3 19890222**; **EP 0235620 B1 19931013**; DE 3787739 D1 19931118

DOCDB simple family (application)

EP 87101769 A 19870209; DE 3787739 T 19870209